
4.4 Utveckla S:t Anna 2015-2020

Arbetsgrupp: Boende 
Aktuell fråga/förslag/vision: Förfrågan markägare kring avstyckning för barnfamiljer.

Frågan föreslås att genomföras på följande sätt:
Vi föreslår att man annonserar i Navet i Havets nyhetsblad, för att leta upp markägare som kan  
tänka sig att stycka av en bit mark för försäljning till barnfamiljer som vill bygga hus. Nyhetsbladet  
ska i så fall delas ut till alla permanentboende samt alla fritidshus i området.

Som stöd till informationen ska det finnas tilläggsinformation på nätet, där man kan läsa mer om 
hur en avstyckning går till och vad det innebär för kostnader, läsa om förhandsbesked, vatten,  
avlopp, el, bredband mm.

Syftet är att locka fler intressenter att sälja tomtmark och att då kanske kunna erbjuda detta i nya  
områden och med mer enskilda lägen än de större tomtområden som finns idag. I alla sammanhang  
ska det uttalas att önskan är att det är just barnfamiljer som bygger och flyttar ut till S:t Anna.

Tidsplan:
• Beskrivning av processens olika steg inklusive kostnader och tidsåtgång, 

med stöd av bygglovskontoret och lantmäteriet, 1 månad 
• Produktion av förfrågan via annons samt information på www.sanktanna.com, 2 veckor

Kostnader/Ekonomi:
• Arbetstid tjänstemän, ingen uppgift
• Arbetstid för att ta fram fakta och information, ca 24h
• Arbetstid originalproduktion, ca 16h
• Kostnad för halvsidesannonsering i Navet i Havets nyhetsblad, 3000:- + moms

Risker/problem/villkor:
Det finns inget som binder markägare att sälja till just barnfamiljer eller för permanentboende,  
men all nybyggnation gynnar bygden på olika sätt.

Förslaget anses bidra till bygdens och skolans utveckling: □ Något  □ Mycket  □ Avgörande
Förslaget anses kunna genomföras med insatsen: □ Liten  □ Medel  □ Krävande

För kommunförvaltningen
Förslaget behandlas datum, tid och forum: 
□ Förslaget kommer inte att genomföras, av anledning:

□ Förslaget kan genomföras, med nedanstående kommentarer och ansvarig tjänsteman: 


